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Geachte fractie van GroenLinks (en overige leden van de raad), 

Tijdens de Politieke Avond op 26 augustus 2020 ontving u een toelichting op de methodiek regiekamer; een 
werkwijze waarmee initiatiefnemers ambtelijk advies ontvangen over hun plan. Graag beantwoorden wij de 
aanvullende vragen die uw fractie hierover stelt.

1. Hoe vaak is het sinds het inrichten van de regiekamer voorgekomen dat particuliere initiatiefnemers zich 
meldden bij de regiekamer?
Adviseren over initiatieven van particulieren is ‘business as usual’. Ruim 1/3 is afkomstig van particulieren.

2. Hoeveel van deze initiatieven hebben uiteindelijk doorgang kunnen vinden?
Circa 2/3 van deze initiatieven ontving een positief advies (al dan niet met aandachtspunten).

3. Als de regiekamer concludeerde dat een initiatief niet (voldoende) wenselijk en/of kansrijk was, op welke 
gronden gebeurde dit dan?
Advisering vindt plaats op basis van (ambities in) beleid en bijbehorende wet- en regelgeving.

4. In hoeverre heeft het college als gevolg van beleidsmatige kaders initiatieven moeten afwijzen die wel 
goed pasten binnen de woonagenda? 
Indien aan de orde, bevat ambtelijk advies handvatten over hoe initiatieven beter kunnen voldoen aan
gestelde ambities. De attitude daarbij is ‘ja mits’ (in plaats van afwijzen of ‘nee’). Vanzelfsprekend bezien
we ambities en kaders uit beleid daarbij in samenhang en integraal, waar mogelijk met maatwerk.

5. In hoeverre had aanpassing van de kaders via maatwerk ertoe kunnen leiden dat deze initiatieven wel 
doorgang hadden kunnen vinden? In hoeverre is het college bereid om kaders via maatwerk aan te passen 
als daarmee initiatieven mogelijk worden gemaakt, die bijdragen aan de doelstellingen van de woonagenda? 
Zie 4. Via maatwerk bijdragen aan ambities (incl. Woonagenda) maakt integraal deel uit van advisering.

6. Hoe kan de raad geïnformeerd worden over de initiatieven die bij de regiekamer worden ingediend, maar 
binnen de huidige kaders als niet (voldoende) wenselijk en/of kansrijk werden beoordeeld? 
Via de reguliere beleidscyclus, bij verantwoording van realisatie van beleidsambities.

7. Zijn er trends in de voorgelegde initiatieven te herkennen? Zo ja welke? 
Er is door ons geen ontwikkeling van een bepaalde richting op langere termijn geconstateerd.

8. Wordt er aan initiatiefnemers gevraagd hoe zij het proces in de regiekamer ervaren? Zo ja, hoe ervaren 
initiatiefnemers het proces? Ja. Dergelijke ervaringen gebruiken we voor de periodieke evaluatie van de 
werkwijze. Uit evaluaties in 2016 en 2019 bleek dat initiatiefnemers (in algemene zin) het prettig vinden om 
‘aan de voorkant’ advies te krijgen. Dit helpt hen om later te komen tot een concrete aanvraag en voorkomt dat 
ze vooraf uitgewerkte plannen of complete onderzoeken aan moeten leveren. Specifiek hebben we vorig jaar 
o.b.v. hun ervaringen verbeteringen doorgevoerd rondom communicatie en de logistiek van agenderen.

Hoogachtend,

burgemeester en wethouders,
de gemeentesecretaris,

P.J.E. Breukers

de burgemeester, 

R.P. Hoytink-Roubos 


